
«Volem cr�ixer i que el club continu� sent dels socis«

El president de l'Olot, Joan Agust�, explica els detalls de la conversi� del

club en Societat An�nima Espor tiva

Joan Agust� va exposar el full de ruta per a la

conversi� en SAE.

OLOT | XAVIER VALERI

"Seguir creixent". Aquest �s el motiu pel qual la junta directiva de la

Uni� Espor tiva Olot ha decidit engegar el proc�s de conversi� del

club de la Garrotxa en Societat An�nima Espor tiva. Segons li ha

determinat el Consell Superior d'Espor ts, l'entitat est� obligada a

cobrir un capital social que ascendeix f ins els 66.850 euros a 25

euros cada acci�. Ahir el president olot� Joan Agust� va exposar els detalls de la conversi� del club. La primera

fase est� destinada nom�s als socis. A la segona nom�s hi podran assistir els socis que hagin comprat t�tols a la

primera i en la tercera, tot i que el club creu que ser� innecess�ria, qualsevol persona interessada. La

par ticipaci� m�xima ser� d'un 10%. "El club continua sent el mateix. Fonamentat amb els mateixos valors,

fonamentat amb els mateixos compromisos, fonamentat amb una metodologia de treball, amb un estil espor tiu",

recorda Agust�, que subratlla per sobre de tot que vol que "el club continu� sent dels socis".

El president garrotx� va exposar que la conversi� en SAE �s "el pas m�nim necessari que hem de fer si volem

seguir progressant". Per Agust�, que l'Olot sigui una SAE estructurar millor les responsabilitats. "El pas a Segona

A �s molt improbable per� no hi ha res impossible", va deixar anar entremig de l'exposici� el m�xim dirigent

garrotx� amb vistes a un possible assalt a l'ascens a la categoria de plata. Els socis interessats a comprar

accions podran fer-ho a trav�s de la p�gina web o en una of icina a pla�a Catalunya 15-17.
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